

CHARGE SHEET

I. PERSONAL DATA

1. NAME OF ACCUSED:

Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul

2. ALIASES OF ACCUSED:

Abu Anas al Makki; Ali Hamza Ismael; Abu Anas al Yemeni; Muhammad Anis Abdullah Khalidi

3. ISN NUMBER OF ACCUSED (LAST FOUR):

000039

II. CHARGES AND SPECIFICATIONS

4. CHARGE: VIOLATION OF SECTION AND TITLE OF CRIME IN PART IV OF M.M.C.

10 U.S.C. § 950v(b)(28), Conspiracy

SPECIFICATION:

In that Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul, a person subject to trial by military commission as an alien unlawful enemy combatant, did, in the context of and associated with an armed conflict, at various locations in Afghanistan and elsewhere, from in or about February 1999 through in or about December 2001, join al Qaeda, an enterprise of persons who shared a common criminal purpose, that involved, at least in part, the commission or intended commission of one or more substantive offenses triable by military commission, and did conspire and agree with Usama bin Laden, Saif al 'Adl, and other members and associates of al Qaeda, known and unknown, to commit one or more substantive offenses triable by military commission, to wit: Murder of Protected Persons; Attacking Civilians; Attacking Civilian Objects, Murder in Violation of the Law of War, Destruction of Property in Violation of the Law of War, Terrorism, and Providing Material Support for Terrorism, and with knowledge of the common criminal purpose of the al Qaeda enterprise and of the unlawful purposes of the agreement,

(See Continuation)

III. SWEARING OF CHARGES

5a. NAME OF ACCUSER (LAST, FIRST, MI)

Treanor, J. V.

5b. GRADE

O6

5c. ORGANIZATION OF ACCUSER

OMC-P

5d. SIGNATURE OF ACCUSER



5e. DATE (YYYYMMDD)

2008/02/08

AFFIDAVIT: Before me, the undersigned, authorized by law to administer oath in cases of this character, personally appeared the above named accuser the 8 day of February, 2008, and signed the foregoing charges and specifications under oath that he/she is a person subject to the Uniform Code of Military Justice and that he/she has personal knowledge of or has investigated the matters set forth therein and that the same are true to the best of his/her knowledge and belief.

S. Maher

Typed Name of Officer

OMC-P

Organization of Officer

O5

Grade

Trial Counsel

*Official Capacity to Administer Oath
(See R.M.C. 307(b) must be commissioned officer)*



Signature

IV. NOTICE TO THE ACCUSED

6. On _____, _____ the accused was notified of the charges against him/her (See R.M.C. 308).

Lt Col S. Maher
*Typed Name and Grade of Person Who Caused
Accused to Be Notified of Charges*

OMC-P
*Organization of the Person Who Caused
Accused to Be Notified of Charges*

Signature

V. RECEIPT OF CHARGES BY CONVENING AUTHORITY

7. The sworn charges were received at _____ hours, on _____, at _____

Location

For the Convening Authority: _____
Typed Name of Officer

Grade

Signature

VI. REFERRAL

8a. DESIGNATION OF CONVENING AUTHORITY

8b. PLACE

8c. DATE (YYYYMMDD)

Referred for trial to the (non)capital military commission convened by military commission convening order _____

_____ subject to the following instructions¹: _____

By _____ of _____
Command, Order, or Direction

Typed Name and Grade of Officer

Official Capacity of Officer Signing

Signature

VII. SERVICE OF CHARGES

9. On _____, _____ I (caused to be) served a copy these charges on the above named accused.

Typed Name of Trial Counsel

Grade of Trial Counsel

Signature of Trial Counsel

FOOTNOTES

¹See R.M.C. 601 concerning instructions. If none, so state.

Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul
Internment Serial Number 000039

the said al Bahlul willfully joined the al Qaeda enterprise and willfully entered into the agreement with the intent to further those unlawful purposes, and knowingly committed the following overt acts in order to accomplish some objective or purpose of the enterprise and the agreement:

- a. traveled to Afghanistan with the purpose and intent of joining al Qaeda;
- b. met with Saif al 'Adl, the head of the al Qaeda Security Committee, as a step toward joining the al Qaeda organization;
- c. underwent military-type training at an al Qaeda sponsored training camp then located in Afghanistan near Mes Aynak;
- d. pledged fealty, or "bayat," to the leader of al Qaeda, Usama bin Laden, joined al Qaeda, and provided personal services in support of al Qaeda;
- e. prepared and assisted in the preparation of various propaganda products, including the video "The Destruction of the American Destroyer *U.S.S. Cole*," to solicit material support for al Qaeda, to recruit and indoctrinate personnel to the organization and objectives of al Qaeda, and to solicit, incite and advise persons to commit Terrorism;
- f. acted as personal secretary and media secretary of Usama bin Laden in support of al Qaeda;
- g. arranged for Muhammed Atta, also known as Abu Abdul Rahman al Masri, and Ziad al Jarrah, also known as Abu al Qa'qa al Lubnani, to pledge fealty, or "bayat," to Usama bin Laden;
- h. prepared the propaganda declarations styled as martyr wills of Muhammed Atta and Ziad al Jarrah in preparation for the acts of terrorism perpetrated by the said Muhammed Atta, Ziad al Jarrah and others at various locations in the United States on September 11, 2001;

Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul
Internment Serial Number 000039

- i. at the direction of Usama bin Laden, researched the economic effect of the September 11, 2001 attacks on the United States, and provided the result of that research to Usama bin Laden;
- j. operated and maintained data processing equipment and media communications equipment for the benefit of Usama bin Laden and other members of the al Qaeda leadership, and;
- k. armed himself with an explosive belt, rifle, and grenades to protect and prevent the capture of Usama bin Laden.

Charge II: 10 U.S.C. § 950u, Solicitation to commit Murder of Protected Persons, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(1), to Attack Civilians, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(2), to Attack Civilian Objects, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(3), to commit Murder in Violation of the Law of War, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(15), to Destroy Property in Violation of the Law of War, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(16), to commit acts of Terrorism, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(24), and to Provide Material Support for Terrorism, in violation of 10 U.S.C. § 950v(b)(25)

Specification: In that Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul, a person subject to trial by military commission as an alien unlawful enemy combatant, did, in the context of and associated with an armed conflict, from in or about February 1999 through in or about December 2001, at various locations in Afghanistan, Pakistan and elsewhere, wrongfully solicit, order, induce and advise Jaralla Saleh Mohammad Kahla al Marri, Yahya Goba, Yassein Taher, Faysal Hussein Galab, Shafal Mosed, Sahim Ahmed Alwan, and other persons, known and unknown, to commit substantive offenses triable by military commissions, to wit: Murder of Protected Persons; Attacking Civilians; Attacking Civilian Objects; Murder in Violation of the Law of War, Destruction of Property in Violation of the Law of War; Terrorism, and Providing Material Support for Terrorism, by preparing and assisting in the preparation of various propaganda products, including but not limited to the video "The Destruction of the American Destroyer *U.S.S. Cole*," said propaganda products being intentionally designed, made, distributed and shown in order to recruit and indoctrinate personnel to the organization and objectives of al Qaeda, an international terrorist organization, and to solicit, order, induce and advise said persons to commit Murder of Protected Persons, to Attack Civilians, to Attack Civilian

Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul
Internment Serial Number 000039

Objects, to commit Murder in Violation of the Law of War, to Destroy Property in Violation of the Law of War, to commit acts of Terrorism, and to Provide Material Support for Terrorism, with the intent that said offenses actually be committed.

Charge III: 10 U.S.C. § 950v(b)(25), Providing Material Support for Terrorism

Specification: In that Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul, a person subject to trial by military commission as an alien unlawful enemy combatant, did, in the context of and associated with an armed conflict, from in or about February 1999 through in or about December 2001, at various locations in Afghanistan and elsewhere, intentionally provide material support and resources to al Qaeda, an international terrorist organization then engaged in hostilities against the United States, including violent attacks on the United States' embassies at or near Nairobi, Kenya and Dar es Salaam, Tanzania on or about August 7, 1998; on the U.S.S. COLE at or near Aden, Yemen, on or about October 12, 2000, and; at various locations in the United States on or about September 11, 2001, knowing that al Qaeda has engaged or engages in terrorism, by:

- a. traveling to Afghanistan with the purpose and intent of joining al Qaeda;
 - b. meeting with Saif al 'Adl, the head of the al Qaeda Security Committee, as a step toward joining the al Qaeda organization;
 - c. undergoing military-type training at an al Qaeda sponsored training camp then located in Afghanistan near Mes Aynak;
 - d. pledging fealty, or "bayat," to the leader of al Qaeda, Usama bin Laden, joining al Qaeda, and providing personal services in support of al Qaeda;
 - e. preparing and assisting in the preparation of various propaganda products, including the video "The Destruction of the American Destroyer *U.S.S. Cole*," to solicit material support for al Qaeda, to recruit and indoctrinate personnel to the organization and objectives of al Qaeda, and to solicit, incite and advise persons to commit terrorism;
 - f. acting as personal secretary and media secretary of Usama bin Laden in support of al Qaeda;
-

Continuation to Military Commissions Form 458

Ali Hamza Ahmad Suliman al Bahlul
Internment Serial Number 000039

- g. arranging for Muhammed Atta, also known as Abu Abdul Rahman al Masri, and Ziad al Jarrah, also known as Abu al Qa'qa al Lubnani, to pledge fealty, or "bayat," to Usama bin Laden;
- h. preparing the propaganda declarations styled as martyr wills of Muhammed Atta and Ziad al Jarrah in preparation for the acts of terrorism perpetrated by the said Muhammed Atta, Ziad al Jarrah and others at various locations in the United States on September 11, 2001;
- i. at the direction of Usama bin Laden, researching the economic effect of the September 11, 2001 attacks on the United States, and providing the result of that research to Usama bin Laden;
- j. operating and maintaining data processing equipment and media communications equipment for the benefit of Usama bin Laden and other members of the al Qaeda leadership, and;
- k. arming himself with an explosive belt, rifle, and grenades to protect and prevent the capture of Usama bin Laden.



DEPARTMENT OF DEFENSE
OFFICE OF THE CHIEF PROSECUTOR
OFFICE OF MILITARY COMMISSIONS
1610 DEFENSE PENTAGON
WASHINGTON, DC 20301-1610

(day) (month) (year)

MEMORANDUM FOR Detainee Ali Hamza Ahmad Suleyman al Bahlul 0039,
Guantanamo Bay, Cuba

SUBJECT: Notification of the Swearing of Charges

1. You are hereby notified that criminal charges were sworn against you on the ____ day of _____, 2008, pursuant to the Military Commissions Act of 2006 (MCA) and the Manual for Military Commissions (MMC). A copy of this notice is being provided to you and to your detailed defense counsel.

2. Specifically, you are charged with the following offenses:

CONSPIRACY

SOLICITATION TO COMMIT MURDER OF PROTECTED PERSONS

PROVIDING MATERIAL SUPPORT FOR TERRORISM

(Read the charges and specifications to the accused. If necessary, an interpreter may read the charges in a language, other than English, that the accused understands.)

AFFIDAVIT OF SERVICE

I hereby certify that a copy of this document was provided to the named detainee this ____ day of _____, 2008.

Signature

Organization

Typed or Printed Name and Grade

Address of Organization

عريضة الاتهامات		
أولاً: بيانات شخصية		
1. إسم المتهم: علي حمزة أحمد سليمان البهلول		
2. ألقاب المتهم: أبو أنس المكي؛ علي حمزة إسماعيل؛ أبو أنس اليمني؛ محمد أنيس عبد الله خليدي		
3. رقم تسلسل المعتقل (الأرقام الأربعة الأخيرة) 000039		
ثانياً: الاتهامات والموصفات		
4. التهمة: إنتهاك بند وعنوان الجرم في القسم (رابعاً) من دليل اللجان العسكرية عنوان 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)، مؤامرة الموصفة: على أن علي حمزة أحمد سليمان البهلول، وهو شخص يخضع لمحاكمة اللجان العسكرية كعدو مقاتل أجنبي غير مشروع، قد شرع في سياق ومشاركة نزاع مسلح في مناطق متفرقة في أفغانستان وأماكن أخرى، من أو من حوالي فبراير شباط 1999 إلى أو إلى حوالي ديسمبر كانون الأول 2001، في الانضمام إلى القاعدة، وهي كناية عن مشروع أشخاص مشتركين في هدف إجرامي مشترك انطوى، جزئياً على الأقل، على ارتكاب أو نية ارتكاب إحدى أو أكثر من الجرائم المستقلة الخاضعة لمقاضاة اللجان العسكرية، وقد تأمر واتفق مع أسامة بن لادن وسيف العدل وأعضاء ومناصرين آخرين في القاعدة، المعروفين والمجهولين منهم، لارتكاب إحدى أو أكثر من الجرائم المستقلة التي تخضع لمقاضاة اللجان العسكرية، أي: قتل أشخاص محميين عمداً هجوم على مدنيين، هجوم على أغراض مدنية، القتل العمدي إنتهاكا لقانون الحرب، تدمير الممتلكات إنتهاكا لقانون الحرب، الإرهاب، وتوفير الدعم المادي للإرهاب، مع العلم بالهدف الإجرامي المشترك لمشروع القاعدة والأهداف الغير مشروعة للاتفاق،		
(راجع التكملة)		
ثالثاً: إقرار الاتهامات		
5أ. اسم المدعي (اللقب، الإسم، الحرف الأول للاسم الوسطي) تريثور، ج. ف.	5ب. الرتبة ضابط رتبة 6	5ج. منظمة المدعي مكتب اللجان العسكرية - الادعاء
5د. توقيع المدعي	5هـ. تاريخ (السنة، الشهر، اليوم)	
شهادة مشفوعة بالقسم: حضر أمامي، أنا الموقع أدناه المفوض قانوناً للتحليف في القضايا ذات الصفة هذه، وبصفة شخصية المدعي سابق الذكر في يوم _____ من _____ وقام بالتوقيع على الاتهامات والموصفات السابقة بعد أن حلف اليمين بأنه شخص خاضع لقانون العدالة العسكرية الموحد وبأنه يتمتع بمعرفة شخصية أو قام بنفسه بالتحقيق في المسائل المنصوص عليها هنا، وأن هذه المسائل صحيحة وفقاً لأفضل ما لديه من معلومات واعتقاد.		
د. س. ماهر اسم الضابط بالحروف المطبوعة	مكتب اللجان العسكرية - الادعاء منظمة الضابط	
ضابط رتبة 5 رتبة	المستشار القانوني الخاص بالمحاكمة الصفة الرسمية لتحليف اليمين (راجع لائحة اللجان العسكرية 307(ب) يجب أن يكون ضابط)	
التوقيع		

استمارة رقم 458 الخاصة باللجان العسكرية يناير كانون الثاني 2007

رابعاً: الإشعار المقدم إلى المتهم	
6. بتاريخ _____ تم إشعار المتهم بالتهمة الموجهة ضده (انظر لائحة اللجان العسكرية (308).	
المقدم س. ماهر الاسم ورتبة الشخص الذي تسبب بإشعار المتهم بالاتهامات (بالحروف المطبوعة)	مكتب اللجان العسكرية – الادعاء المؤسسة الخاصة بالشخص الذي تسبب بإشعار المتهم بالاتهامات
التوقيع _____	
خامساً: إستلام سلطة عقد اللجان للاتهامات	
7. تم استلام الاتهامات الموجهة عند الساعة _____ بتاريخ _____ في _____	
المقر _____	
بالنيابة عن سلطة عقد اللجان:	
اسم الضابط بالحروف المطبوعة _____	
الرتبة _____	
التوقيع _____	
سادساً: الإحالة	
8. تعيين سلطة عقد اللجان	8. ب. المكان
8. ج. تاريخ (السنة، الشهر، اليوم)	
تمت الإحالة للمحاكمة أمام اللجنة العسكرية المفوضة (غير المفوضة) لإصدار حكم بالإعدام المجتمعة بموجب أمر دعوة اللجنة العسكرية للانعقاد	
وفق التوجيهات ¹ التالية:	
من قبل _____	
إشراف أو أمر أو توجيه _____	
الاسم ورتبة الضابط بالحروف المطبوعة _____	
الصفة الرسمية للضابط الموقع _____	
التوقيع _____	
سابعاً: تبليغ الاتهامات	
9. في تاريخ _____ قمت (تسببت) بتسليم نسخة عن هذه التهم للمتهم أعلاه.	
اسم المستشار القانوني الخاص بالمحاكمة بالحروف المطبوعة _____	
رتبة المستشار القانوني الخاص بالمحاكمة _____	
توقيع المستشار القانوني الخاص بالمحاكمة _____	
حاشيات	
¹ راجع لائحة اللجان العسكرية 601 بالنسبة للتوجيهات. في حالة عدمها يرجى الإدلاء بذلك.	

استمارة رقم 458 الخاصة باللجان العسكرية يناير كانون الثاني 2007

على حمزة أحمد البهلول
رقم تسلسل المعتقل 000039

وقد انضم البهلول المذكور أنفا إلى مشروع القاعدة عمدا وأقر بإرادته اتفاقا بنية تعزيز تلك الأغراض الغير قانونية، وارتكب عن علم الأفعال السافرة التالية من أجل إنجاز هدف أو غاية ما للمشروع وللاتفاق:

أ. رحل إلى أفغانستان بهدف ونية الالتحاق بالقاعدة؛

ب. التقى بسيف العدل، رئيس لجنة الأمن في القاعدة، كخطوة للانضمام بتنظيم القاعدة؛

ج. التحق بتدريب من النوع العسكري في معسكر تحت رعاية القاعدة كان يقع في حينه في أفغانستان بالقرب من (مس أينك)؛

د. بايع زعيم القاعدة، أسامة بن لادن، والتحق بالقاعدة ومن ثم شرع بتوفير خدمات شخصية دعما للقاعدة؛

هـ. قام بتجهيز وبمساعدة تجهيز منتجات ترويجية متعددة، بما في ذلك شريط الفيديو "تدمير المدمرة الأمريكية يو اس اس كول"، من أجل حث الدعم المادي للقاعدة وتوظيف وتلقين الأفراد بخصوص تنظيم وأهداف القاعدة، ومن أجل حث وتحريض وإرشاد أشخاص لارتكاب الإرهاب؛

و. عمل كأمين شخصي وأمين الإعلام لأسامة بن لادن مساندة للقاعدة؛

ز. شرع في الترتيبات الخاصة بقيام كل من محمد عطا، المدعو أيضا أبو عبد الرحمان المصري، وزياد الجراح، المدعو أيضا أبو القعقعة اللبناني، بمبايعة أسامة بن لادن؛

ح. رتب البيانات الترويجية المنظمة كوصايا خاصة بالشهادة لكل من محمد عطا وزياد الجراح إعدادا للأعمال الإرهابية التي قام بها محمد عطا وزياد الجراح وغيرهم في مناطق مختلفة من الولايات المتحدة في 11 سبتمبر أيلول 2001؛

ط. تبعا لتوجيهات من قبل أسامة بن لادن، قام بدراسة الأثر الاقتصادي الناجم عن هجمات 11 سبتمبر أيلول 2001 على الولايات المتحدة وشرع بتوفير نتيجة هذه الدراسة إلى أسامة بن لادن؛

على حمزة أحمد البهلول
رقم تسلسل المعتقل 000039

ي. قام بتشغيل وصيانة تجهيزات معالجة البيانات وتجهيزات اتصالات الإعلام لمنفعة أسامة بن لادن وأعضاء آخرين من قيادة القاعدة؛ و

ك. تسليح بحزام متفجر وبنديقية وقنابل يدوية لحماية أسامة بن لادن ومنع إلقاء القبض عليه.

التهمة الثانية: العنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ش، الحث لارتكاب القتل العمدي لأشخاص محميين، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(1)، للهجوم على مدنيين، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(2)، للهجوم على أغراض مدنية، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(3)، لارتكاب القتل العمدي مخالفة لقانون الحرب، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(15)، لتدمير الممتلكات مخالفة لقانون الحرب، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(16)، لارتكاب أعمال إرهابية، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(24)، ولتوفير الدعم المادي للإرهاب، انتهاكا لعنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(25).

المواصفة: على أن علي حمزة أحمد سليمان البهلول، وهو شخص يخضع لمحاكمة اللجان العسكرية كعدو مقاتل غير مشروع أجنبي، قد شرع في سياق ومشاركة نزاع مسلح، من أو من حوالي فبراير شباط 1999 إلى أو إلى حوالي ديسمبر كانون الأول 2001، في مناطق مختلفة في أفغانستان وباكستان وأماكن أخرى، بحث وأمر وتحريض وإرشاد بشكل غير قانوني جار الله صالح محمد كحلا المعري، يحييا غوبا، ياسين طاهر، فيصل حسين غلب، شفال مسعد، سهيم أحمد علوان وأشخاص آخرين، معروفين أو مجهولين، من أجل ارتكاب جرائم مستقلة خاضعة لمحاكمة اللجان العسكرية، أي: قتل أشخاص محمية عمدا؛ الهجوم على مدنيين؛ الهجوم على أهداف مدنية؛ القتل العمدي انتهاكا لقانون الحرب؛ تدمير الممتلكات انتهاكا لقانون الحرب؛ الإرهاب، وتزويد الدعم المادي للإرهاب من جراء ترتيب والمساعدة في ترتيب منتجات ترويجية مختلفة، بما في ذلك، دون الحصر، شريط الفيديو "تدمير المدمرة الأمريكية يو اس اس كول"، وكانت تلك المنتجات الترويجية مصممة ومصنوعة وموزعة ومعروضة عمدا من أجل توظيف وتلقي الأفراد بخصوص تنظيم وأهداف القاعدة، وهي منظمة إرهابية عالمية، ومن أجل حث وأمر وتحريض وإرشاد هؤلاء الأشخاص لقتل أشخاص محمية عمدا، للهجوم على مدنيين، للهجوم على أهداف مدنية، للقتل العمدي انتهاكا لقانون الحرب، لتدمير الممتلكات انتهاكا لقانون الحرب، لارتكاب أعمال إرهابية ولتوفير الدعم المادي للإرهاب، مع النية بأن يكون ارتكاب تلك الجرائم قد يحصل فعلا.

التهمة الثالثة: عنوان رقم 10 من مدونة الولايات المتحدة بند 950ت(ب)(25)، توفير الدعم المادي للإرهاب.

على حمزة أحمد البهلول
رقم تسلسل المعتقل 000039

المواصفة: على أن علي حمزة أحمد سليمان البهلول، وهو شخص يخضع لمحاكمة اللجان العسكرية كعدو مقاتل غير مشروع أجنبي، قد شرع في سياق ومشاركة نزاع مسلح، من أو من حوالي فبراير شباط 1999 إلى أو إلى حوالي ديسمبر كانون الأول 2001، في مناطق مختلفة في أفغانستان وأماكن أخرى، بتوفير عمدا الدعم المادي واللوازم للقاعدة، وهي منظمة إرهابية عالمية كانت في حينه متورطة في عداءات ضد الولايات المتحدة، بما في ذلك هجمات عنيفة على سفارات الولايات المتحدة في أو بالقرب من نيروبي، كينيا، ودار السلام، تنزانيا، في أو في حوالي 7 أغسطس آب 1998، وعلى اليو اس اس كول في أو بالقرب من عدن، اليمن، في أو في حوالي 12 أكتوبر تشرين الأول 2000، وفي مناطق مختلفة في الولايات المتحدة في أو حوالي 11 سبتمبر أيلول 2001، وهو على علم بأن القاعدة كانت أو لا تزال متورطة في الإرهاب، من خلال الآتي:

أ. رحل إلى أفغانستان بهدف ونية الالتحاق بالقاعدة؛

ب. التقى بسيف العدل، رئيس لجنة الأمن في القاعدة، كخطوة للانضمام بتنظيم القاعدة؛

ج. التحق بتدريب من النوع العسكري في معسكر تحت رعاية القاعدة كان يقع في حينه في أفغانستان بالقرب من (مس أينك)؛

د. بايع زعيم القاعدة، أسامة بن لادن، والتحق بالقاعدة ومن ثم شرع بتوفير خدمات شخصية دعما للقاعدة؛

هـ. قام بتجهيز وبمساعدة تجهيز منتجات ترويجية متعددة، بما في ذلك شريط الفيديو "تدمير المدمرة الأمريكية يو اس اس كول"، من أجل حث الدعم المادي للقاعدة وتوظيف وتلقين الأفراد بخصوص تنظيم وأهداف القاعدة، ومن أجل حث وتحريض وإرشاد أشخاص لارتكاب الإرهاب؛

و. عمل كأمين شخصي وأمين الإعلام لأسامة بن لادن مساندة للقاعدة؛

ز. شرع في الترتيبات الخاصة بقيام كل من محمد عطا، المدعو أيضا أبو عبد الرحمان المصري، وزياد الجراح، المدعو أيضا أبو القعقة اللبناني، بمبايعة أسامة بن لادن؛

ح. رتب البيانات الترويجية المنظمة كوصايا خاصة بالشهادة لكل من محمد عطا وزياد الجراح إعدادا للأعمال الإرهابية التي قام بها محمد عطا وزياد الجراح وغيرهم في مناطق مختلفة من الولايات المتحدة في 11 سبتمبر أيلول 2001؛

ط. تبعيا لتوجيهات من قبل أسامة بن لادن، قام بدراسة الأثر الاقتصادي الناجم عن هجمات 11 سبتمبر أيلول 2001 على الولايات المتحدة وشرع بتوفير نتيجة هذه الدراسة إلى أسامة بن لادن؛

على حمزة أحمد البهلول

رقم تسلسل المعتقل 000039

ي. قام بتشغيل وصيانة تجهيزات معالجة البيانات وتجهيزات اتصالات الإعلام لمنفعة أسامة بن لادن وأعضاء آخرين من قيادة القاعدة؛ و

ك. تسلم بحزام متفجر وبندقية وقنابل يدوية لحماية أسامة بن لادن ومنع إلقاء القبض عليه.

وزارة الدفاع
مكتب رئيس هيئة الادعاء
مكتب اللجان العسكرية
1610 الدفاع البنّتاغون
واشنطن العاصمة في مقاطعة كولومبيا 20301-1610

(اليوم) (الشهر) (السنة)

مذكرة موجهة للمعتقل علي حمزة أحمد سليمان البهلول 0039، خليج غوانتانامو، كوبا.

الموضوع: إشعار بإقرار الاتهامات

1. يتم بهذا إبلاغك بأن اتهامات جنائية قد أقرت تجاهك في يوم _____ من _____ 2008، استنادا إلى قانون اللجان العسكرية (MCA) لسنة 2006 وعملا بدليل اللجان العسكرية (MMC). وسوف يتم توفيرك وتوفير المستشار القانوني المعين لك بنسخة من هذا الإخطار.

2. إنك على وجه التحديد متهم بالجرائم التالية:

التأمر

الحث لارتكاب القتل العمدي تجاه أشخاص محمية

توفير الدعم المادي للإرهاب

(قم بقراءة الاتهامات والمواصفات الخاصة بالمتهم. إذا ما لزم الأمر، يجوز أن يقوم مترجما شفويا بقراءة التهم في لغة غير الإنكليزية التي يفهمها المتهم).

إقرار بالتبليغ

بهذا أشهد بأن نسخة من هذه الوثيقة قد وفرت للمعتقل المدعو في يوم _____ من _____ 2008.

المؤسسة

التوقيع

عنوان المؤسسة

الاسم والرتبة بالحروف المطبعية أو المطبوعة